

Bob Kaplan moved,—That the Committee issue a press release seeking the degree of public interest in Bill C-84, so that the Committee can consider the possibility of holding hearings outside Ottawa.

After debate, the question being put on the motion, it was negatived.

After further debate, it was agreed,—That the Minister of State (Privatization and Regulatory Affairs) be invited to appear before the Committee, with his officials, on Tuesday, November 6, 1990 at 11:00 a.m.;

That Mr. W.H. Hopper, Chairman and Chief Executive Officer of Petro-Canada, be invited to appear before the Committee on Thursday, November 8, 1990 at 11:00 a.m.; and

That the Committee meet on Wednesday, November 7, 1990 at 3:30 p.m., to consider the issuance of invitations to further witnesses.

At 4.45 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

TUESDAY, NOVEMBER 6, 1990
(2)

The Legislative Committee on Bill C-84, An Act respecting the privatization of the national petroleum company of Canada, met at 11.08 o'clock a.m. this day, in Room 237-C, Centre Block, the Chairman, Brian White, presiding.

Members of the Committee present: Bill Attewell, Al Johnson, Bob Kaplan, Steven Langdon, Charles Langlois, Derek Lee, Barbara Sparrow and Dave Worthy.

In Attendance: From the office of the Law Clerk: Louis-Philippe Cote, Legal Counsel. *From the Research Branch of the Library of Parliament:* Dan Shaw and Margaret Smith, Research Officers.

Appearing: Hon. John McDermid, Minister of State (Privatization and Regulatory Affairs).

Witnesses: From the Office of Privatization and Regulatory Affairs: Nancy Hughes Anthony, Deputy Minister; Dean McLean, Assistant Deputy Minister, Privatization; Clare Scullion, Senior Counsel.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference, dated Monday, October 29, 1990, concerning Bill C-84, An Act respecting the privatization of the national petroleum company of Canada (*See Minutes of Proceedings and Evidence, Wednesday, October 31, 1990, Issue No. 1*).

The Minister made a statement and, with the witnesses, answered questions.

At 12.41 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Charles Bellemare
Clerk of the Committee

Bill Kaplan propose,—Que le Comité publie un communiqué pour déterminer l'intérêt que le public porte au C-84, et qu'il détermine par la suite s'il y a lieu de tenir des audiences en dehors d'Ottawa.

Après débat, la motion est mise aux voix et rejetée.

Après débat, il est convenu,—Que le ministre d'Etat (Privatisation et Affaires réglementaires) soient invité à témoigner en compagnie des hauts fonctionnaires de son ministère, le mardi 6 novembre, à 11 heures;

Que M. W.H. Hopper, président-directeur général de Petro-Canada, soit invité à témoigner le jeudi 8 novembre, à 11 heures; et

Que le Comité se réunisse le mercredi 7 novembre, à 15 h 30, pour émettre, le cas échéant, d'autres invitations.

À 16 h 45, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MARDI 6 NOVEMBRE 1990
(2)

Le Comité législatif sur le projet de loi C-84, Loi concernant la privatisation de la société nationale des pétroles du Canada, se réunit aujourd'hui à 11 h 08 dans la salle 237-C de l'édifice du Centre, sous la présidence de Brian White (*président*).

Membres du Comité présents: Bill Attewell, Al Johnson, Bob Kaplan, Steven Langdon, Charles Langlois, Derek Lee, Barbara Sparrow et Dave Worthy.

Aussi présents: Du Bureau du légiste et conseiller parlementaire: Louis-Philippe Côté, conseiller législatif. *De la Bibliothèque du Parlement:* Dan Shaw et Margaret Smith, attachés de recherche.

Comparait: L'hon. John McDermid, ministre d'Etat (Privatisation et Affaires réglementaires).

Témoins: Du Bureau de la privatisation et des affaires réglementaires: Nancy Hughes Anthony, sous-ministre; Dean McLean, sous-ministre adjoint, Privatisation; Clare Scullion, avocat principal.

Conformément à son ordre de renvoi du lundi 29 octobre 1990, le Comité poursuit l'étude du projet de loi C-84, Loi concernant la privatisation de la société nationale des pétroles du Canada (*voir les Procès-verbaux et témoignages du mercredi 31 octobre 1990, fascicule n° 1*).

Le ministre fait un exposé puis, avec les témoins, répond aux questions.

À 12 h 41, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

Charles Bellemare